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Onderstaande 

vragen 

stelt onze fractie 

n.a.v. van het 

volgende 
artikel: 

https://nos.nl/artikel/2518115-provincie- 

utrecht-grijpt-terug-naar-gas-vanwege- 

overvol-stroomnet. 
In 

dit artikel wordt 

gesproken 
over "fossiele 

maatregelen" 
van 

minister Jetten 

(EZK), vanwege 

het 
grote 

tekort 

op 

het 
stroomnet 

voor 

kleinverbruikers. Dit zal o.a. 

gevolgen 

hebben voor 

nieuwbouwwijken. 
Onze 

fractie 

stelt de onderstaande 

vragen: 

  

  

1. Wat 
betekenen deze "fossiele 

maatregelen" 
voor 

Woudenberg, 

specifiek 
voor 

nieuwbouwwijken? 

2. Is 
het denkbaar dat 

nieuwe 

woonwijken (lees 
Hoevelaar 

3) 

mogelijk 
weer worden 

aangesloten 

op 

het 

gasnet? 

3. In het artikel valt 
te 

lezen dat 

inwoners in de 

provincie 
Utrecht het 

advies 

krijgen 
een 

hybride 

warmtepomp 
aan te 

schaffen, i.p.v. 

een 
warmtepomp 

die 

volledig op 

stroom draait. Is het 

college 
bekend   

Fractie 

V. 

Holleman, 
SGP 

  

1. De 

netcongestie op 

het 
stroomnet 

heeft 

als 

risico, 
dat als er 

geen maatregelen 

komen, 
in de toekomst nieuwe 

woningen 

(net 
als nu al 

bedrijven) geen 

stroomlevering 
meer kunnen 

krijgen. Wij 

houden 

rekening 
met dit risico voor 

Hoevelaar en 

zijn 
met de 

eigenaar 
van fase 

3 in 

overleg, 
over alternatieven. 

2. 

Nee, 
want 

aardgas 
is 

op 

dit moment een 

tijdelijke 
en 

eindige oplossing. 
Voor 

Hoevelaar fase 
3 
onderzoeken 

we welke andere 

oplossingen 
er 

zijn 

voor de 

verwarming 

van 

woningen, 

dan alleen 
via 

elektriciteit. Zoals de 

mogelijkheid 
van 

meer collectieve 

oplossingen, 
die minder 

stroom 
verbruiken dan individuele 

warmtepompen. 

3. 

Wij 
kennen het advies en het dilemma 

bij 

dit advies. Het 

maatregelen pakket 
is echter 

ook breder dan alleen de 

warmtepomp, wij 

zullen alle ons bekende informatie 

op 

korte 

termijn 
met uw raad delen. In de basis 

hebben 

wij 
als 

gemeente 
geen 

adviesfunctie 

op 

dit vlak aan onze inwoners. Het is echter 

wel een 

onderwerp 
dat 

wij 
meenemen in de 

uitwerking 
en communicatie van de   

HJ, Molenaar 

| 
(geanonimiseerd)

  

  

(geanonimiseerd)
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met dit advies en heeft de 
gemeente 

een functie 
in 

deze 

advisering 

richting 
inwoners? 

warmtetransitievisie, Er wordt wel een 

beroep op 

alle 

gemeenten gedaan 
om 

hierover 
in 

de 

jaarlijkse prestatieafspraken 

met 
de 

woningcorporaties 
afspraken 

te 

maken. 

  

2. Publicatie 

gemeentenieuws 

In 

juni 
2023 

heeft het 

college 
het besluit 

genomen 

om de communicatie van het 

gemeentenieuws 
bij 

de 

Woudenberger 
te 

beleggen. 
Publicatie voor de duur van 1 > 

jaar 

(contractduur 
van 1 

jaar 
en 

daarbovenop 
de 

tweede helft van 

2023). 
Deze 

periode loopt per 

1-1-2025 af, Het 

college 
heeft hiernaast de 

mogelijkheid 
om de overeenkomst tweemaal 

voor de 

periode 
van 1 

jaar 
te 

verlengen. 
Kan het 

college aangeven 

of 

zij 
per 

1-1-2025 
gebruik 

gaan 

maken van de 

verlenging 
met 

1 

jaar 
of 

volgt 
er een nieuwe 

aanbesteding? Graag 
uw 

keuze 
motiveren. 

P. van 

Schaik, 

GBW 

Ondanks de 

goede ervaringen 
in de 

afgelopen periode 
en de 

beperkte 

ambtelijke capaciteit 
is het 

college 

voornemens 

geen gebruik 
te 

maken van de 

mogelijkheid 
tot 

verlenging. 
Dit 

vanwege 

de 

vele 

vragen 

die 

destijds zijn gesteld. 
Het 

proces 

om 
te 

komen 
tot 

een nieuwe 

opdrachtverlening 
wordt na het zomerreces 

gestart, 
zodat 

met 

ingang 

van 
1 

januari 

2025 een nieuw 
contract 

kan 

ingaan. 

M, Jansen 

— 

van Harten 

| (geanonimiseerd)

  

  

3. 

Bomen, 
invasieve exoten 

en 

eikenprocessierups 

Een 
aantal 

vragen 
met 

betrekking 
tot 

bomen, 

dieren en 

planten op 

een 

rij. 

Uit een 
groot 

bomenonderzoek van 

Natuur&Milieu 
in 

samenwerking 
met 

de 

Wageningen 
Universiteit onder 28 

grote 

gemeenten (https://natuurenmilieu.nl/app/uplo 

ads/Bomenonderzoek-Nederlandse-gemeenten- 

Natuur-Milieu.pdf) blijkt 
dat een kwart van de 

bomen die 

aangeplant 
worden uitheems is. Het 

gaat 
daarbij 

om boomsoorten die hier van 

nature niet 
voorkomen en 

schadelijk 
kunnen 

zijn 

  

  

  

I. 

Houtsma, 
GBW 

  

1. 

Wij 

hebben 

kennisgenomen 
van het 

rapport 
en 

zijn op 

de 

hoogte 
van de inhoud 

van de 

groene 

en 
zwarte 

lijst 
van deze 

milieuorganisatie. 

2. Versterken van de lokale biodiversiteit is 

een 

belangrijk punt bij 
de soortkeuze voor 

aanplant 
van bomen en 

plantsoenen. 
Voor 

een biodivers bomenbestand 
is 

het van 

belang 
om diverse 

belangen 
af 

te 
wegen 

en 

daarbij 
niet 

alleen 
te sturen 

op 

de 

oorspronkelijke 
afkomst. Bomen die 

zijn 

opgenomen op 

de zwarte 

lijst 
van Natuur   

H.J. 
Molenaar 

| (geanonimiseerd)
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voor dieren en planten in hun buurt. In het 

rapport worden veel aanbevelingen gedaan, 

onder andere richting gemeenten. Zo pleit de 

organisatie er voor om biodiversiteit hoger op de 

agenda te zetten, boomsoorten van de groene 

lijst te planten en kweken en te stoppen met de 

soorten op de zwarte lijst. 

Wij zijn benieuwd hoe dit in Woudenberg gaat. 

Wij hebben de bomenverordening nagelopen op 

het thema streekeigen beplanting en inheemse 

bomen, maar hebben gezien dat dat dit nog 

geen onderdeel is van de Bomenverordening. In 

het Groenbeleidsplan uit 2020 is wel het doel 

opgenomen ‘de biodiversiteit verhogen zowel in 

de bebouwde kom als in het buitengebied’. De 

gemeente ontwikkelt de volgende fase van 

Hoevelaar en binnenkort verwachten we ook 

plannen voor de Dorpsrandzone Noord en 

Dorpsrandzone Zuid. Daarom de volgende 

vragen: 

1. In hoeverre is het college bekend met de 

groene en zwarte bomenlijst van de 

organisatie Natuur&Milieu. 

2. Houdt het college bij het maken van 

beplantingsplannen rekening met het feit dat 

inheemse bomen zorgen voor meer 

biodiversiteit dan de uitheemse bomen die 

op de zwarte lijst staan? 

3. Plant de gemeente uitheemse bomen in 

Woudenberg aan? 

en Milieu en die ook voorkomen op de 

Unielijst van het NVWA worden niet 

aangeplant. 

3. De gemeente plant ook uitheemse 

bomen aan. Er bestaan uitheemse 

boomsoorten en cultivars die een positieve 

bijdrage leveren aan een biodivers 

bomenbestand. Ook op de groene lijst van 

Natuur en Milieu staan inheemse en 

uitheemse bomen. Exoten of uitheemse 

soorten zijn niet per definitie slecht, maar 

wel als ze invasief zijn en dus woekeren of 

zich ongecontroleerd verspreiden. Er 

worden geen bomen aangeplant die hier als 

invasieve exoten gelden. 

1. Inwoners kunnen via de bekende kanalen 

(telefonisch, via mail, Fixi of aanspreken 

van buitendienstmedewerkers) invasieve 

exoten melden. De betreffende locaties 

worden gemarkeerd in het 

groenbeheersysteem. 

2. Er is in het afgelopen jaar gewerkt aan 

een protocol voor de bestrijding van 

invasieve exoten. 

3. In 2023 is de gemeente actief begonnen 

met de bestrijding van Japanse 

duizendknoop. De bestrijding van de 

Amerikaanse rivierkreeft wordt uitgevoerd 
Hieraan gerelateerd, de Japanse duizendknoop 

en de Amerikaanse rivierkreeft zijn exoten die 
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invasief zijn, met schade voor biodiversiteit en 

omgeving. De Japanse duizendknoop kan 

schadelijk zijn voor funderingen van bestrating 

en gebouwen. 

1. Is er een meldpunt voor bewoners als je 

deze twee soorten in je buurt signaleert? 

2. Heeft de gemeente een actieplan voor de 

Japanse duizendknoop, zeker als deze dicht 

bij bebouwing is waargenomen? 

3. Hoe gaat het met de bestrijding van beide 

soorten? 

Geen exoot maar wel een soort die veel overlast 

veroorzaakt: de eikenprocessierups. Een aantal 

jaar geleden was dit veel in het nieuws. 

1. Heeft de bestrijding de afgelopen jaren 

resultaat opgeleverd? 

2. Hoe wordt dit jaar de bestrijding aangepakt? 

door het waterschap. 

1. De bestrijding van eikenprocessierups is 

in 2022 en 2023 succesvol uitgevoerd 

volgens het vastgestelde plan. Er is mede 

dankzij de preventieve bestrijding geen 

overlast door de eikenprocessierups 

geweest. 

2. De methode die na het eerste 

evaluatierapport is vastgesteld door de 

gemeenteraad op 23 januari 2020 om op 

biologische wijze de eikenprocessierups te 

bestrijden wordt in 2024 en 2025 

voortgezet. Het plan is in het kort als volgt: 

- Binnen en buiten de bebouwde kom 

preventieve bestrijding (m. u. v. 

enkele straten i. v. m. onder andere 

eikenpage 

Wanneer er toch nesten worden 

gesignaleerd: 

- Binnen de bebouwde kom alle 

nesten curatief bestrijden; 

Buiten de bebouwde kom enkel 

nesten van voetbalgrootte en 

bomen met extreem veel nesten 

curatief bestrijden; 

Buiten de bebouwde kom in hoog 

risicogebieden en bomen met 

snoeibehoefte alle nesten curatief. 

- 

- 
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De preventieve bestrijding vindt plaats door 

het vernevelen van een oplossing van water 

en een natuurlijke vijand. De vijand 

schakelt de rups uit en gaat zelf snel dood. 

Bij de curatieve bestrijding worden 

rupsennesten weggezogen met een 

industriële stofzuiger. De rupsen worden 

verzameld in een zak en aangeboden bij 

een vernietigingsbedrijf. 

Waar behandeling vanwege beperkingen 

volgens de Wet natuurbescherming niet 

mogelijk is zijn waarschuwingsborden 

geplaatst. De gemeente volgt niet alle 

meldingen van nesten met een curatieve 

handeling op, maar registreert de 

meldingen wel. Ondanks preventieve en 

curatieve handelingen kan er lokaal overlast 

zijn door aanwezigheid van nesten. 


